
 
 
 
 
 

PROTOKOLL KS  

Datum: 2021-05-28  Justerat: 2021-06-02 

Protokoll Kårstyrelsens sammanträde nr 490   Sid 1/4 
 

 

Kårstyrelsens sammanträde nr 490 
Mötesdatum: 2021-05-04 Mötestid: 20:00 Plats: Teams-möte  

Närvarande: Patrik ”Moberg” Anelli, Agnieszka Wrzalik, Peter Gustafsson, Sofia Lindberg, Simon 

Ström, Petra Ljunggren, Rebecka Insulander samt Konstantin Josefsson. 

 

1. KS öppnande 

Patrik Anelli öppnade mötet.  

2. Val av justeringsperson 

Simon Ström valdes till justeringsperson. 

3. Justering av röstlängd  

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga. Det bestämdes att justera röstlängden vid behov. 

4. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes som följer: 5/ Offert avlopp Pettersberg 

5. Offert avlopp Pettersberg 

Peter och Konstantin har träffat en firma gällande avloppet på Pettersberg. Firman har gett 

två förslag på lösning för avloppet, dels markbädd (liknande det vi har idag) och dels ett 

reningsverk. Reningsverket drivs med tryckluft och har två reningskamrar. Efter 

reningsverkets kamrar så går det rena vattnet ut till efterpolering. I Stockholms kommun 

finns krav på efterpolering. Efterpolering innebär att en yta kommer att grävas ut, fyllas med 

makadam och dagvattenkasetter/efterpoleringsbehållare. Kassetterna liknar en plasthink. 

Ovanpå detta fylls det på med mer makadam och avslutas med jord på toppen. Vattnet 

kommer att passera denna efterpolering innan det rinner ut i naturen.  

Reningsverkets storlek motsvarar ett tre-persons avlopp och kan hantera 2100 liter per dygn. 

Den storleken motsvarar mängden vatten som behöver hanteras under våra helgaktiviteter 

enligt entreprenören.  

Konstantin uppfattar firman som entreprenad där de tar in underleverantörer. Peter och 

Konstantin upplevde att förslagen som lämnades av firman var rimliga och att förslaget med 

reningsverk är mest lämpligt. 

Byggandet skulle gå ganska fort men kommunen har upp till 10 veckors handläggningstid. De 

behöver godkänna vår lösning innan vi börjar gräva. Enligt entreprenören kan man gräva 

ganska sent på året.  

Det kommer att vara en löpande kostnad på reningsverket på el, flockningsmedel, 

serviceavtal samt tömning med slambil. Mängden flockningsmedel beror på hur mycket 

vatten som används. Detta är en extrakostnad vi skulle kunna lägga på våra externa 
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hyresgäster. Serviceavtalet kostar ca 4 500 kr per år och tömningen med hjälp av slambil görs 

redan idag.  

Idag saltfäller vi järnet som finns i vårt vatten (50 kg salt per år). Detta saltmättade vatten får 

inte gå ner i reningsverket. Vi behöver leda om det vattnet.  

Gällande den finansiella delen så täcker konto Petters 2000 samt driftsfond Pettersberg 

nästan hela kostnaden för investeringen. I rörliga medel har vi resterande pengar. Detta 

innebär dock att vi tömmer Petterskontona helt och hållet. Det kan vara att bra att skicka ut 

ett riktat infomail till scouter, föräldrar och supporters och berätta om denna stora 

investering samt fråga om de vill skänka riktade pengar till detta. Som tack får man sitt namn 

på en plakett som kommer sitta på Petters. 

KS beslutade enhälligt att acceptera offerten och låta Peter och Konstantin driva ärendet 

vidare. 

 

6. KS avslutas 

 

 

 

 

 

____________________________ ____________________________ 

Patrik Anelli Agnieszka Wrzalik 

Ordförande Sekreterare 

 

 

____________________________ 
Simon Ström 
Justeringsperson  
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Bilaga 1 – Offert ny avloppslösning Pettersberg 
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